

113 年興大二村暑假個人住宿申請公告

一、申請時間：113 年 5 月 15 日 (三) 早上 9 點起至 5 月 27 日 (一) 下午 5 點前。

二、適用身分：本校在籍學生 (應屆畢業生亦可申請)。

※ 113-1 及 112-2 興大二村住宿生優先受理。

三、住宿人數及區域：南棟八~九樓共 70 床。

※ 為求公平恕不接受指定床位，額滿後不再受理申請。

四、住宿時間：113 年 6 月 23 日 (日) 下午 15 點至 8 月 24 日 (六) 中午 12 點。

※ 8 月 24 日 (六) 中午 12 點前完成退宿程序。

五、申請方式

(一)檢附文件：請備妥以下文件送至興大二村服務中心(1、2 請於申請時交齊)，缺件恕不受理。

1. 興大二村暑假住宿申請表。
2. 個人銀行或郵局帳戶影本 (限本人、台幣帳戶)。
3. 繳費證明 (於繳費完成後繳交，說明詳下)。

(二)繳交方式：親送、傳真、或電子郵件 (地址詳下)。

(三)繳費說明

1. 繳費時間：113 年 6 月 5 日 (三) 至 113 年 6 月 7 日 (五)。
2. 繳費方式：第一銀行－第 e 學雜費入口網。
3. 證明單繳交時間：113 年 6 月 7 日 (五) 至 113 年 6 月 12 日 (三)。
4. 證明單列印方式：第一銀行－第 e 學雜費入口網 > 列印繳費證明單。

※ 繳費完成後請務必將繳費證明送至服務中心，始完成申請程序。

六、注意事項

(一)繳交申請表後，請於時間內至第 e 學雜費入口網完成繳費，並下載繳費證明單，於期限內送至興大二村服務中心。

(二)個人銀行或郵局帳戶影本用於財、清保金退費與其他相關費用退費。

(三)6月21日起不得以任何理由取消要求辦理退費(若因個人疏失未繳回收據者亦同)。

(四)暑假住宿如有任何異動，將即時公告於住輔組網站。

(五)興大二村服務中心—聯絡資訊

地址：402 台中市南區國光路 329 號

電話：04-22840166

傳真：04-22856002

電子郵件：second-village@dragon.nchu.edu.tw

住宿費用(每月)		
項目	費用	計費方式
住宿費	\$ 4,066 元	每日\$ 210 元，15 日起至 30 日以下學期一個月宿費計算，
清潔費	\$ 100 元	每月\$ 100 元，每超過 30 日重新起算。
電費	\$ 500 元	一學年電費之 1/4。
水費	\$ 300 元	一學年水費之 1/2。
網路費	\$ 75 元	7 日內：\$ 20 元；8-14 日：\$ 40 元；15-30 日：\$ 75 元。
保證金		
項目	費用	計費方式
財產保證金	\$ 1,000 元	比照學期保證金計算。
清潔保證金	\$ 500 元	比照學期保證金計算。
※暑假住宿、短期住宿費用依「國立中興大學學生宿舍借用管理要點」規定辦理。		

2024 Academic Year Xing-Da 2nd Village Dormitory Summer Vacation Personal Accommodation Application Announcement

I Application period: **May 15, 2024 (Wed) from 9 a.m. to May 27, 2024 (Mon) before 5 p.m.**

II Applicable status: current students of the school (fresh graduates can also apply).

※ 113-1 and 112-2 Xing-Da 2nd Village boarding students are preferred.

III Accommodation area: 8th and 9th floors of South Building, total 70 beds.

※ In order to be fair, we will not accept designated beds, and applications will not be accepted after the quota is full.

IV Accommodation period: **June 24, 2024(Sun) from 3 p.m. to August 24, 2024 (Sat) 12 noon.**

※ The check-out procedure must be completed before 12 noon on Saturday, August 24.

V Application method

i. Attached documents: Please prepare the following documents and send them to the Xing-Da 2nd Village Service Center (1 and 2 please submit them when applying).

1. Xing-Da 2nd Village Summer Vacation Accommodation Application Form.

2. Copy of personal bank or post office account (for personal and NTD accounts only).

3. Proof of payment (to be submitted after the payment is completed, details below).

ii. Submission method: personal delivery, fax, or email (address detail below).

iii. Payment instructions:

1. Payment period: **June 5, 2024 (Wed) to June 7, 2024 (Fri).**

2. Payment method: First Bank - eschool.

3. Certificate payment period: **June 7, 2024 (Fri) to June 12, 2024 (Wed).**

4. Proof slip printout: First Bank - eschool > Print the proof of payment.

※ After the payment is completed, please be sure to send the payment certificate to the servicecenter to complete the application process.

VI Precautions

i. After paying the application form, please complete the payment at the First Bank - eschool within the time, download the payment certificate, and send it to the Xing-Da 2nd Village Service Center

within the time limit.

i i . A copy of personal bank or post office account will be used for financial and settlement refunds and other related expenses.

i i i . **From June 21, 2024(Fri), refunds cannot be cancelled for any reason (even if the receipt is not paid due to personal negligence).**

i v . Any changes in the summer vacation accommodation will be immediately announced on the website of the Division of Student Housing Service.

v . Xing-Da 2nd Village Service Center - Contact Information

- Address: No. 329, Guoguang Road, South District, Taichung City.
- Phone: 04-22840166
- Fax: 04-22856002
- Email: second-village@dragon.nchu.edu.tw

Accommodation fee (per month)		
project	expenses	Billing method
Accommodation fee	\$4,066	\$ 210 per day, when people reside over fifteen to thirty day the fee will calculated as a month of second semester fee.
Cleaning fee	\$100	\$100 per month, restarted every 30 days.
Electricity	\$500	1/4 of the electricity bill for one academic year.
Water	\$300	1/2 of the water fee for one academic year.
Network fees	\$75	Within 7 days: NT\$20; 8-14 days: NT\$40; 15-30 days: \$75.
deposit		
project	expenses	Billing method
Property	\$1,000	Calculated against the semester margin.
Cleaning deposit	\$500	Calculated against the semester margin.
*Summer vacation accommodation and short-term accommodation fees are handled in accordance with the "National Chung Hsing University Student Dormitory Borrowing Management Points".		